
ISTUNGI PROTOKOLL

Põltsamaa Kultuurikeskuses 20. september 2011 nr 23

Algus kell 15.00, lõpp kell 17.35

Juhatas linnavolikogu esimees Margi Ein.

Protokollis õigusnõunik Marit Seesmaa.

Osa võtsid linnavolikogu liikmed Margi Ein, Merle Mölder, Ulvi Punapart, Mart Joosep, Raul 
Kirsel, Andres Vään, Tiit Kulu, Riho Laanes, Villu Ojassalu, Guido Pook, Helje Tamme, Terje 
Trei, Uno Valdmets, Markus Haamer, Toivo Peets, Karin Bergmann ja Toivo Kroon. 

Kutsutud  olid  linnapea  Jaan  Aiaots,  abilinnapea  Sven  Lass,  spetsialist  majandusnõuniku 
alluvuses  Loreida  Küppas,  linnasekretär  Tiia  Vahter,  raamatupidamisosakonna 
juhataja/pearaamatupidaja Sille Epro, ehitusnõunik Ville Tamm, haridus-ja kultuurinõunik Janne 
Karu, Põltsamaa Varahalduse OÜ tegevdirektor Kuldar Kipper, Muuseumi direktor Rutt Tänav 
ja majandusnõunik Maimu Kelder.

Kohal viibisid ajalehe Vali Uudised ajakirjanik Raivo Feldmann ja ajalehe Vooremaa ajakirjanik 
Toomas Reinpõld.

Lisaks protokolli  koostamisele salvestatakse volikogu istung. Istungite salvestused säilitatakse 
ühe aasta jooksul arvates volikogu koosseisu volituste lõppemisest.

23. istungi avas linnavolikogu esimees Margi Ein.

Istungi alguses oli kohal 16 volikogu liiget, puudus volikogu liige Mart Joosep.

Margi Ein – volikogu eestseisuse poolt esitatud päevakorra projektis on kaheksa punkti.  Kas on 
ettepanekuid päevakorra projekti muutmiseks.

Toivo Peets – teen ettepaneku täiendada päevakorra projekti info punktiga, milleks on  Pajusi 
mnt 18 asuva Spordihoone seisukord.

Margi  Ein  –  teen  ettepaneku  täiendada  päevakorra  projekti  info  punktiga,  milleks  on 
arupärimisele vastamine. Ettepanek oleks see võtta kuuenda punktina, viienda punkti järel. 

Margi Ein – kas on veel ettepanekuid. Ei olnud.

Margi Ein – panen hääletamisele,  kes on selle poolt,  et võtta päevakorra projekti  info punkt 
Pajusi mnt 18 asuva Spordihoone seisukord?

Hääletamine:
Poolt 16, vastu 0, erapooletuid 0.

Margi Ein - Pajusi mnt 18 asuva Spordihoone seisukord on viimane päevakorra punkt.

Margi Ein – panen hääletamisele, kes on selle poolt,  et lisada päevakorra projekti info punkt 
arupärimisele vastamine ja lisada see kuuendaks päevakorra punktiks?

Hääletamine:
Poolt 16, vastu 0, erapooletuid 0.
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Margi Ein pani hääletusele päevakorra projekti, poolt 16.

Volikogu kinnitas järgmise päevakorra:

1. Põltsamaa linna arengukava 2010-2030 muutmine, 2 lugemine. 
Ettekandja  linnavalitsuse  spetsialist  Loreida  Küppas,  kaasettekandja  linnavolikogu  alatise 
arengu- ja ettevõtluskomisjoni esimees Andres Vään.

2. Mittetulundusühingust Kesk-Eesti Jäätmehoolduskeskus väljaastumine, 2 lugemine.
Ettekandja  linnavolikogu  liige  Andres  Vään,  kaasettekandjad  abilinnapea  Sven  Lass  ja 

linnavolikogu alatise keskkonna-, heakorra- ja korrakaitsekomisjoni esimees Mart Joosep.

3. Detailplaneeringu kooskõlastus.
Ettekandja  ehitusnõunik  Ville  Tamm,  kaasettekandja  linnavolikogu  alatise  arengu-  ja 
ettevõtluskomisjoni esimees Andres Vään.

4.  Abipolitseiniku  seaduses  kohaliku  omavalitsuse  pädevusse  antud  ülesande  täitmiseks 
volituse andmine.
Ettekandja abilinnapea Sven Lass, kaasettekandja linnavolikogu alatise keskkonna-, heakorra- ja 
korrakaitsekomisjoni esimees Mart Joosep.

5. Info: ühisveevärgi- ja kanalisatsioonitrasside ehitamisest. 
Ettekandja Kuldar Kipper, Põltsamaa Varahalduse OÜ tegevdirektor.

6. Info: Arupärimisele vastamine
Ettekandja Jaan Aiaots.

7. Info: Põltsamaa linna 2011. aasta eelarve laekumised ja eelarve täitmine.
Ettekandja linnavalitsuse raamatupidamisosakonna juhataja/pearaamatupidaja Sille Epro.

8. Info: Muuseumi tegemised, tuleviku suunad ja plaanid.
Ettekandja Rutt Tänav.

9. Põltsamaa linna eelarve koostamise, vastuvõtmise, täitmise ja aruandluse kord. 
Ettekandja  majandusnõunik  Maimu  Kelder,  kaasettekandja  linnavolikogu  alatise 
finantskomisjoni esimees Ulvi Punapart.

10. Info:  Pajusi mnt 18 asuva Spordihoone seisukord.
Ettekandja: volikogu liige Toivo Peets.

Istungile saabus kell 15.05. volikogu liige Mart Joosep

Päevakorrapunkt nr 1

Põltsamaa linna arengukava 2010-2030 muutmine, 2 lugemine. 

Kuulati  spetsialist  Loreida  Küppas´e  ettekannet  ning  linnavolikogu  alatise  arengu-  ja 
ettevõtluskomisjoni esimehe Andres Vääna kaasettekannet.

Kas on ettekandjatele küsimusi? Ei olnud.

Margi Ein – kes on selle poolt, et võtta vastu Põltsamaa linna arengukava 2010-2030 muutmine?
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Hääletamine:
Otsuse eelnõu poolt 16, vastu 0, erapooletuid 1.

Otsustati:

võtta vastu linnavolikogu määrus nr 36 „ Põltsamaa linna arengukava 2010-2030 muutmine” 
(lisatud protokollile).

Päevakorrapunkt nr 2

Mittetulundusühingust Kesk-Eesti Jäätmehoolduskeskus väljaastumine, 2 lugemine.

Kuulati  linnavolikogu liikme Andres Vään´a ettekannet ning kaasettekandjate abilinnapea Sven 
Lass´i  ja  linnavolikogu  alatise  keskkonna-,  heakorra-  ja  korrakaitsekomisjoni  esimehe  Mart 
Joosep´i kaasettekannet.

Kas on ettekandjatele küsimusi?

Küsimused: Toivo Kroon, Uno Valdmets, Andrus Vään, Helje Tamme, Tiit Kulu.
Vastused: Sille Epro, Sven Lass.

Margi  Ein  –  kes  on  selle  poolt,  et  võtta  vastu Mittetulundusühingust  Kesk-Eesti 
Jäätmehoolduskeskus väljaastumine?

Hääletamine:
Poolt 17, vastu 0, erapooletuid 0.

Otsustati:

võtta vastu linnavolikogu otsus nr 90 “Mittetulundusühingust Kesk-Eesti Jäätmehoolduskeskus 
väljaastumine” (lisatud protokollile).

Päevakorrapunkt nr 3

Detailplaneeringu kooskõlastus.

Kuulati  ettekandja  ehitusnõuniku  Ville  Tamm ettekannet  ning  alatise  arengu-  ja 
ettevõtluskomisjoni esimehe Andres Vään´a kaasettekannet.

Kas on ettekandjatele küsimusi? 
Küsimused: Tiit Kulu, Toivo Kroon.
Vastused:  Sven Lass, Marit Seesmaa.

Mart  Joosep  –  esitan  eelnõule  muudatusettepaneku.  Muuta  eelnõu  punkti  üks  alljärgnevalt: 
Kooskõlastada  Põltsamaa  valla  Mällikvere  küla  Jõeääre  katastriüksuse  vasakkalda 
(katastritunnus  61603:001:0016)  ja  lähiala  detailplaneering  (Tarvaprojekt  OÜ,  koostaja 
teeinsener  Matti  Jõe,  töö  nr  70/2010,  01.12.2010)  tingimusel,  et  planeeringualasse  on  sisse 
arvestatud ka kahe omavalitsusüksuse piiril asuv kraav.

Vaheaeg 10 minutit.

Margi  Ein  –kes  on  selle  poolt,  et  viia  eelnõusse  sisse  Mart  Joosepi  poolt  esitatud 
muudatusettepanek.

3



Hääletamine:
Poolt 17, vastu 0, erapooletuid 0.

Margi Ein – kes on selle poolt, et võtta vastu  detailplaneeringu kooskõlastus?

Hääletamine:
poolt 17, vastu 0, erapooletuid 0.

Otsustati:

võtta vastu linnavolikogu otsus nr 91 “Detailplaneeringu kooskõlastus” (lisatud protokollile).

Päevakorrapunkt nr 4

Abipolitseiniku  seaduses kohaliku omavalitsuse pädevusse antud ülesande täitmiseks volituse 
andmine

Kuulati  ettekandja  abilinnapea  Sven  Lass  ettekannet  ning  alatise  keskkonna-,  heakorra-  ja 
korrakaitsekomisjoni esimehe Mart Joosep´i kaasettekannet.

Kas on ettekandjale küsimusi?
Küsimused: Toivo Kroon, Tiit Kulu.
Vastused: Sille Espro, Jaan Aiaots, Sven Lass.

Margi Ein – kes on selle poolt, et võtta vastu  Abipolitseiniku seaduses kohaliku omavalitsuse 
pädevusse antud ülesande täitmiseks volituse andmine

Hääletamine:
poolt 17, vastu 0, erapooletuid 0.

Otsustati:

võtta  vastu  linnavolikogu  otsus  nr  92 “Abipolitseiniku  seaduses  kohaliku  omavalitsuse 
pädevusse antud ülesande täitmiseks volituse andmine” (lisatud protokollile).

Istungilt lahkus 16. 25 Andres Vään.

Päevakorrapunkt nr 5

Info: ühisveevärgi- ja kanalisatsioonitrasside ehitamisest.

Kuulati ettekandja Kuldar Kipper, Põltsamaa Varahalduse OÜ tegevdirektori ettekannet.

Kas on ettekandjatele küsimusi? 
Küsimused: Tiit Kulu, Toivo Kroon, Mart Joosep.
Vastused: Kuldar Kipper

Otsustati:

võtta informatsioon teadmiseks.

Päevakorrapunkt nr 6

Info: Arupärimisele vastamine.
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Kuulati ettekandja Jaan Aiaots´a ettekannet.

Kas on ettekandjatele küsimusi? 
Repliik: Mart Joosep.

Otsustati:

võtta informatsioon teadmiseks.

Päevakorrapunkt nr 7

Info: Põltsamaa linna 2011. aasta eelarve laekumised ja eelarve täitmine.
Kuulati raamatupidamisosakonna juhataja/pearaamatupidaja Sille Epro ettekannet.

Kas on ettekandjale küsimusi? Ei olnud.

Otsustati:

võtta informatsioon teadmiseks.

Päevakorrapunkt nr 8

Istungilt lahkusid Ville Tamm, Sven Lass.

Info: Muuseumi tegemised, tuleviku suunad ja plaanid.
Kuulati ettekandja Rutt Tänav´a ettekannet.

Kas on ettekandjale küsimusi?
Küsimused: Toivo Kroon, Guido Pook, Uno Valdmets, Mart Joosep.
Vastused: Rutt Tänav, Maimu Kelder.

Otsustati:

võtta informatsioon teadmiseks.

Päevakorrapunkt nr 9

Põltsamaa linna eelarve koostamise, vastuvõtmise, täitmise ja aruandluse kord. 

Kuulati  ettekandja  majandusnõuniku  Maimu  Kelder´i  ettekannet  ning  linnavolikogu  alatise 
finantskomisjoni esimehe Ulvi Punapart´i kaasettekannet.

Kas on ettekandjale küsimusi? Ei olnud.

Margi Ein – kes on selle poolt, et võtta vastu  Põltsamaa linna eelarve koostamise, vastuvõtmise, 
täitmise ja aruandluse kord?

Hääletamine:
poolt 16, vastu 0, erapooletuid 0.

Otsustati:
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võtta  vastu  linnavolikogu  määrus  nr  37  Põltsamaa  linna  eelarve  koostamise,  vastuvõtmise, 
täitmise ja aruandluse kord (lisatud protokollile).

 
Päevakorrapunkt nr 10

Info: Pajusi mnt 18 asuva Spordihoone seisukord.
Kuulati ettekandja Toivo Peets ettekannet.

Kas on ettekandjale küsimusi?
Repliigid: Margi Ein, Toivo Kroon, Mart Joosep, Jaan Aiaots, Helju Tamme, Terje Trei, Uno 
Valdmest, Janne Karu.

Otsustati:

võtta informatsioon teadmiseks.

Mart Joosep – teen ettepaneku lisada järgmise volikogu päevakorda info punkt sotsiaalvaldkonna 
(Päevakeskuse) kohta.

Margi Ein - Järgmine volikogu istung toimub 18. oktoobril 2011.

Margi Ein – volikogu istung on lõppenud.

Lisad: määrus nr 36 (2 lehel), otsus nr 90 (1 lehel), otsus nr 91 (1 lehel), otsus nr 92 (1 lehel),  
määrus nr  37 (5 lehel),  osavõtjate  registreerimisleht  (1  lehel),  kutsutute  registreerimisleht  (1 
lehel).

Margi Ein
Istungi juhataja
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